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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedéseket tett hivatalba lépése óta a 
hálapénz felszámolása érdekében?" 

Hivatalba lépésekor Ön is fontos célként jelölte meg az egészségügyet terhelő hálapénz elleni 
fellépést. A hálapénz elleni küzdelem mind a betegek, mind az orvosok és intézmények számára 
kiemelten fontos, erkölcsi és jogi kérdés is.

Ön többször hangoztatott olyan intézkedéseket, amelyeket hamarosan életbe fognak léptetni azért, 
hogy a hálapénzt visszább lehessen szorítani az egészségügyben. Ilyennek jelölték meg a magán és 
az állami ellátás szigorú szétválasztását a közfinanszírozott ellátórendszerben.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:

Milyen intézkedéseket tett az egészségügyi kormányzat a hálapénz felszámolása érdekében 
2018 májusa óta? 

Ezek milyen jogszabályi változásban mutatkoznak meg? 

Terveznek-e további lépéseket, és ha igen, miket? 

Elkezdték-e már használni a hazai közfinanszírozott egészségügyi intézményekben a 
Minisztérium által megfogalmazott elvárást, azaz a közfinanszírozott intézményben végezhető
magánellátások és állami ellátások teljeskörű szétválasztását? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. január 21.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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